
 
 

ΑΝΔΡΕΑΣ ΛΟΒΕΡΔΟΣ 
Βουλευτής Β1 Βορείου Τομέα Αθηνών 

ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 

Προς τον υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 
 

 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Θέμα : «Υλοποίηση κυβερνητικού σχεδιασμού για την υπογειοποίηση 

των εναερίων καλωδίων του Δ.Ε.Δ.Δ.Η.Ε». 

 

Κύριε Υπουργέ, 

Σε συνέχεια των κοινοβουλευτικών μας διαλόγων ( Επίκαιρες Ερωτήσεις με αριθμ. 486/28-2-

2021 και 674/10-04-2021 ) για την κακοκαιρία «Μήδεια» που προκάλεσε σοβαρά προβλήματα 

ηλεκτροδότησης στο Δίκτυο Μέσης και Χαμηλής Τάσης του Διαχειριστή Ελληνικού Δικτύου 

Διανομής Ηλεκτρικής Ενέργειας ( Δ.Ε.Δ.Δ.Η.Ε. ) σε πολλές περιοχές του λεκανοπεδίου Αττικής 

και δεδομένου πως δόθηκε κυβερνητική προτεραιότητα σε τρεις ευρείες κατηγορίες περιοχών, 

όπου και θα ξεκινήσει η υπογειοποίηση των εναερίων καλωδίων του Δ.Ε.Δ.Δ.Η.Ε., 

 

Ερωτάσθε :  

1. Η κυβερνητική εντολή προς τα Δασαρχεία «για να φτιάξουν κατά τόπους μελέτες όπου 

υπήρξε πρόβλημα με τη Μήδεια» είχε κάποιο απτό αποτέλεσμα στην αποκομιδή των 

συσσωρευμένων δέντρων και κλαδιών ; 

2. Ποιες είναι οι συγκεκριμένες περιοχές, ιδιαίτερα εντός της Περιφέρειας Αττικής, στις 

οποίες «μέσα στο καλοκαίρι θα ξεκινήσουν οι εργασίες υπογειοποίησης», όπως 

χαρακτηριστικά είχατε αναφέρει ; 

 

Αθήνα, 4 Ιουνίου 2021 

Ο ερωτών 

 

Ανδρέας Λοβέρδος 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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